
Koszalin, dnia 5 października 2023 r.  

OA-I-2.0003.12.2023.AN 

 

Pan 

TOMASZ BERNACKI  

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana  wniosek  zgłoszony na sesji Rady Miejskiej w dniu 21 września 2023 r. 

w sprawie wprowadzenia raz do roku raportu z działań rocznych nadleśnictw, które działają 

w bezpośrednim oddziaływaniu na obszar Miasta Koszalina informuję: 

 

  

Wniosek powyższy zostanie przedstawiony do zaopiniowania Klubom Radnych Rady Miejskiej 

w Koszalinie. O stanowisku Klubów w powyższej sprawie zostanie Pan Radny poinformowany odrębnym 

pismem. 

 

 

Prezydent Miasta 

  Piotr Jedliński  

 


